
Zápis ze zasedáńı KR dne 7. 6. 2012

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Libor Peltan
Př́ıtomni: Jan Muśılek, Libor Peltan, Ladislav Láska, Petr Hruška
Hosté: Věra Kronusová (VK), Frantǐsek Illich
Omluveni: Martina Podivinská

Na začátku zasedáńı neńı př́ıtomna Martina Podivinská a Ladislav Láska (omluveni). Zápis
provád́ı Libor Peltan. Ladislav Láska přǐsel v pr̊uběhu zasedáńı.

1 Schváleńı programu

JM zahajuje zasedáńı hlasováńım o schváleńı programu:

1. Schváleńı programu

2. Řád Aerobikové mı́stnosti

3. Termı́ny zámluv pokoj̊u

4. Kufrárny

5. Lampičky

6. Vstupy do studentských pokoj̊u

(a) Kontroly vybaveńı studentských pokoj̊u

(b) Deratizace

7. Různé

Hlasováńı: 3 - 0 - 0
Program byl jednomyslně schválen.

2 Řád Aerobikové mı́stnosti

PH představuje finálńı podobu řádu, vysvětluje změny ohledně podepisováńı a kolejenek na vrátnićıch.
VK schvaluje, JM j́ı řád pošle elektronicky. Nový řád vejde v platnost 1. července.

3 Termı́ny zámluv pokoj̊u

JM konstatuje, že KR má dostat data o ubytovaných, potřebná pro systém zámluv č́ısel pokoj̊u, 24.
srpna a výsledek zámluv muśı dodat do 30. srpna, což je př́ılǐs málo času. Ptá se VK, zda by KR
mohla data dostat (po 2. kole žádost́ı o mı́sto na koleji) dř́ıve. VK vyhov́ı, bude-li to možné – zálež́ı
to na ubytovatelkách a ústřed́ı KaM.

Dále prob́ıhá diskuse o konkrétńıch termı́nech jednotlivých kol. Z diskuse vzešly dvě varianty v
závislosti na tom, kdy se podař́ı źıskat data o ubytovaných. KR předpokládá realizaci prvńı varianty
za předpokladu, že se data podař́ı źıskat do 22. srpna. Druhá varianta je záložńı a nejpozděǰśı možná.
Konečný termı́n bude včas oznámen informačńım emailem a bude se pohybovat v meźıch těchto dvou
variant. Jednotlivá kola budou zač́ınat ve večerńıch hodinách, pravděpodobně v 19.00.
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Varianta 1 Varianta 2
17. 8. 1. kolo (zámluvy domovského práva přes léto)

23. 8. 25. 8. 2. kolo (zámluvy domovského práva přes rok)
25. 8. 26. 8. 3. kolo (zámluvy alianćı)

27. 8. 4. kolo (volné zámluvy)

4 Kufrárny

JM oznamuje, že KR v součinnosti s poštovnou od př́ı̌st́ıho týdne začne zavádět kufrárny – na
stejných mı́stech jako loňský rok. Zř́ızeńı má na starosti LP. Zat́ım se však neozvali skoro žádńı
potenciálńı správci. KR proto vyvěśı letáčky vyb́ızej́ıćı ubytované k správcováńı. Ty budou doplňovat
již prob́ıhaj́ıćı inzerát na webu.

5 Lampičky

JM oznamuje, že KR vybrala vhodného kandidáta na nové lampičky do studentských pokoj̊u. VK re-
aguje, že máme jednu koupit. JM dodává, že je kupuje v internetovém obchodě, protože v kamenných
obchodech narazil jen na malé a nepoužitelné modely. FI se ptá, jestli jsou převážně kovové, a po
kladné odpovědi vyjádřil obavy z možných problémů, když s nimi ubytovańı nebudou dobře zacházet.
LL koupi zař́ıd́ı.

6 Vstupy do studentských pokoj̊u

Kontroly vybaveńı studentských pokoj̊u
JM se ptá, proč se nekonaj́ı až o prázdninách. VK vysvětluje, že je potřeba nedostatky zjistit a
připravit co nejdř́ıve, aby se stihly přes prázdniny opravit (plus výměny vodovodńıch bateríı, ma-
lováńı...). Nav́ıc do 30.6. muśı na všech buňkách viset požárńı únikové plány (vlevo od dveř́ı na WC),
takže se to dělá současně. Kontroly na budově B budou následovat po ukončeńı kontrol na budově
A. FI nav́ıc informuje, že po kontrolách budou ve druhé vlně následovat opravy drobněǰśıch závad,
které se dotknou velkého množstv́ı pokoj̊u. Chce se tedy s KR dohodnout na vhodném zp̊usobu in-
formováńı dotčených ubytovaných. S předstihem se na nástěnkách (alespoň) př́ıslušných pater objev́ı
letáky se seznamem pokoj̊u, které pracovńıci navšt́ıv́ı. Vedeńı koleje nav́ıc tyto seznamy předá KR,
která je vyvěśı na web. Předchoźım oznámeńım o vstupu na nástěnkách však neńı dotčena povinnost
zaměstnanc̊u nechat oznámeńı o vstupu na pokoj v př́ıpadě, kdy jeho obyvatel nebyl zastižen.

Deratizace
JM namı́tá, že ačkoli letáčky oznamuj́ı

”
deratizaci a dezinsekci“, provád́ı se na studentských pokoj́ıch

pouze dezinsekce a z letáku může vzniknout klamný pocit, že na pokoj́ıch jsou problémy s krysami či
jinými hlodavci. VK odpov́ıdá, že dezinsekce se na studentských pokoj́ıch provád́ı kv̊uli občasnému
výskytu štěnic a faraon̊u, které nav́ıc ani sami postižeńı ubytovańı často nehláśı. VK dále upřesňuje,
že deratizace se provád́ı, ale ne na studenských pokoj́ıch, jen v suterénu (a to z preventivńıch d̊uvod̊u).
Letáky jsou varovněǰśı z toho d̊uvodu, aby informovaly i majitele zv́ı̌rat na kolej́ıch. Informace budou
př́ı̌stě přesněǰśı, aby obavy o výskytu hlodavc̊u na pokoj́ıch neevokovaly.

7 Různé

Typografické konvence
LL konstatuje, že letáky vedeńı koleje nedodržuj́ı základńı typografické konvence a vypadaj́ı špatně,
a nab́ıźı pomoc při nápravě. VK problém přiznává a udává, že v tomto ohledu bojuje s poč́ıtačem a
nemá př́ılǐs času se t́ım zabývat, výpomoc uv́ıtá.
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Myt́ı oken a malováńı
VK oznamuje, že se o prázdninách opět budou mýt okna - nejprve v hostelových patrech, u student̊u
ubytovaných přes léto nejsṕı̌se až v srpnu. Dále proběhne malováńı pokoj̊u, to si ale VK s konkrétńımi
pokoji domluv́ı (at’ to jsou pokoje, které si o to řekly, nebo které byly vybrány k malováńı na základě
kontrol vybaveńı). Př́ılǐs mnoho zájemc̊u o malováńı se nepřihlásilo.

Fronta na 2. kolo
JM nadnáš́ı téma organizace fronty 2. kola přidělováńı mı́st na koleji (zhruba polovina srpna). Po
krátké diskusi dosṕıvá KR k rozhodnut́ı, že frontu neńı potřeba letos organizovat, zejména proto, že
v loňském roce se dostalo na všechny zájemce i s rezervou a letos neńı očekáván dramatický nár̊ust
zájemc̊u o kolej a tud́ıž ani komplikace s nedostatkem mı́st.

Basketbalový koš
FI se ptá, zda KR vybrala basketbalový koš. LL odpov́ıdá, že se mu nepodařilo u dostupných prodejc̊u
sehnat koš se solidńı konstrukćı, aby nějakou dobu na koleji vydržel. Po krátké diskusi dospěla KR
s FI a VK k dohodě, že koš necháme vyrobit. LL dodá požadované rozměry koše.

Odvětráváńı v sušárnách
LL zmiňuje, že v sušárnách, obzvláště když je vlhké nebo dusné počaśı, prádlo špatně schne, protože
vlhkost z̊ustává v sušárně. Důsledkem toho prádlo často zasmrádne. LL se dotazuje, zda je v sušárnách
aktivńı vzduchotechnika. FI odpov́ıdá, že odvětráváńı běž́ı ve všech technických mı́stnostech stejně
a periodicky se zaṕıná. FI následně navrhuje zvýšeńı frekvence sṕınáńı vzduchotechniky v těchto
mı́stnostech, LL souhlaśı.
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